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De voorzitter opent de vergadering om 21.00 u. Het verslag werd wat laattijdig verstuurd. De voorzitter 

deelt de uitgeschreven tekst uit. Vervolgens wordt het verslag goedgekeurd. 

 

Bespreking agenda gemeenteraad: 

 

PC 14 Personeel : Toekenning exclusiviteit voor bepaalde diensten aan Interleuven 

Schepen Poffé geeft toelichting bij dit agendapunt. De toekenning van de exclusiviteit voor diensten wordt 

toegespitst op de begeleiding en ondersteuning, maar ook de inventarisatie en actualisatie van het 

geografisch informatiesysteem (GIS) 

Gis is voornamelijk voor de diensten ruimtelijke ordening en openbare werken een onmisbaar 

werkinstrument.  

Ook andere diensten kunnen practisch beroep doen op de geïnformatiseerde data. 

Raadslid Vandermolen merkt op dat GIS-ondersteuning moet gebeuren met topspecialisten. Het is 

aangewezen het maximum te halen uit de ondersteuning. 

De periode van exclusiviteit voor Interleuven loopt vanaf november 2017 tot december 2019. 

 

 

PC 17 Ruimtelijke Ordening : Heraanleg Grote Markt. 

Het betreft de stedenbouwkundige aanvraag voor de heraanleg van de Grote Markt. Het project omvat ook 

wegeniswerken. Overeenkomstig art.42 van het gemeentedecreet heeft de gemeenteraad 

beslissingsbevoegdheid bij dossiers die wegeniswerken bevatten. 

De schepen deelt mee dat er tijdens het openbaar onderzoek geen mondelinge of schriftelijke bezwaren 

werden ingediend. 

Raadslid Defau stelt zich de vraag inzake vergunning voor gebruik ceremonieplein voor 

parkeergelegenheid? 

Raadslid François doet oproep voor de aanwezigheid van de schepenen tijdens de raadscommissie. Dat 

getuigt van respect voor de raadsleden. 

Hij vindt het een spijtige zaak dat er geen openbaar toilet aanwezig is. Schepen Poffé verdedigt de 

beslissing omwille van kostprijs voor aanleg en onderhoud. 

Er volgt een dynamische bespreking met verwijzing naar alternatieve mogelijkheden. Belangrijk hierbij is 

de signalisatie zodat bezoekers weten waar naartoe. 

 

 

PC 26 Juridische dienst : Ruiling grond Herestraat - begraafplaats 

Het betreft een ruiling van stadsgrond met eigendom van de kerkfabriek zodat meer en ruimer 

parkeergelegenheid voorzien kan worden, ter hoogte van het kerkhof te Oplinter. 

 

 

Varia en vraagstelling 

Raadslid Thomas heeft vragen bij het aanwenden van de plakkaat voor aanduiding van onbewoonbaarheid 

van een pand. Er wordt na bespreking verwezen naar de burgemeester. 

Raadslid Defau heeft een vraag betreffende de integratie van Stad en OCMW.  

 

V E R S L A G 



 

Schepen Poffé deelt mee dat het de intentie is van het stadsbestuur om die inkanteling te realiseren. 

Raadslid van Stiphout heeft nog een bedenking bij het overgroeien van de verlichtingsarmatuur door de 

bomen in de wijk Nieuw Overlaar ter hoogte o.a. van de woning met nr. 77. Schepen Poffé neemt nota. 

 

Er zijn geen vragen meer. Vervolgens sluit de voorzitter de vergadering om 22.05 u. 

 

 

De voorzitter-verslaggever,     De Schepenen, 

 

 

 

 

 

Jos Hermans.       Jos Mombaers en Eddy Poffé 

 

 


